
Milí ružomberskí skauti!

Je mi ľúto, že sa zo zdravotných dôvodov nemôžem osobne zúčastniť na 
znovuotvorení Skautského múzea v priestoroch Bjornsonovho domu, no 
aspoň takýmto spôsobom by som vás všetkých chcel pozdraviť. 

Som veľmi rád, že sa počas uplynulých týždňov podarilo Skautské múzeum 
presťahovať, pretože som presvedčený, že takéto múzeum si zaslúži dôstojné 
výstavné priestory. Som hrdý na to, že práve v Ružomberku existuje 
jedinečné múzeum, ktoré má nielen celoslovenský, ale aj európsky význam. 
Na tomto mieste v prvom rade patrí poďakovanie Václavovi Rubešovi – 
bratovi Akelovi, ktorý sa v minulosti najviac zaslúžil o to, aby sa zbierka 
exponátov rozrastala, bola čo najbohatšia a najzaujímavejšia. Veľmi dobre 
viem, ako mu na Skautskom múzeu záležalo, ako veľmi si preň prial 
vyhovujúce a reprezentatívne priestory. Dnes sa toto jeho prianie splnilo, a to 
veľmi teší aj mňa. Zároveň chcem poďakovať aj jeho manželke Alžbete, ktorá 
takisto túto myšlienku podporovala a zasadzovala sa za presťahovanie 
múzea. 

Mne osobne je skauting veľmi blízky, pretože môj starý otec bol 
v Ružomberku jeho spoluzakladateľom a rád si spomínam na jeho 
rozprávania z tejto činnosti. Sám som tiež vaším členom, a za túto možnosť 
vám úprimne ďakujem. 

Verím, že toto múzeum, tieto priestory vám pomôžu vo vašej činnosti, že ich 
budete radi využívať, a že vám prinesú aj mnohých nadšených návštevníkov. 
Ďakujem vám za to, čo robíte pre mesto Ružomberok, za vašu prácu 
s mládežou a všetky vaše aktivity, ktorými u mladých ľudí vytvárate pozitívne 
hodnoty. V dnešnej neľahkej dobe je práve toto veľmi dôležité a vaša práca si 
zaslúži nielen vďaku, ale aj hlboký obdiv. 

Ešte raz vás pozdravujem a teším sa na chvíľu, kedy sa v nových priestoroch 
Skautského múzea budeme môcť stretnúť osobne.


